
 

 

REPUBLIKA HRVATSKA  

BRODSKO-POSAVSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA GORNJA VRBA 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 021-05/15-01/4 

URBROJ: 2178/28-02-15-3 

Gornja Vrba,  08. prosinca  2015.. god. 

 
Zapisnik 

 

         o radu 13. sjednice  Općinskog vijeća općine Gornja Vrba  održane 08.12.2015. godine, s 

početkom u 18,00 h u vijećnici općine Gornja Vrba. 

 

         Sjednici nazočni članovi Općinskog vijeća općine Gornja Vrba: 

DAMIR EMANOVIĆ  (lista grupe birača),  JOSIP MARUNICA (lista grupe birača) , TOMISLAV 
MARIJIĆ (lista grupe birača),  KAZIMIR VULETA (SU), ZDRAVKO JURIĆ (SDP),  ŠIMO 
MARTINOVIĆ  (HDZ),  ŽELJKO LAČIĆ (HDSSB) , IVAN PRIMORAC (HSS), VLADIMIR 
TADIĆ (lista grupe birača), IVO KRAJINOVIĆ  (lista grupe birača), DRAGAN VULETA (HDZ), 
Odsutni: PETAR PUTNIK (HDZ),   

 

       Ostali nazočni: 

Ivan Vuleta, općinski načelnik, Danijel Odobašić, zamjenik općinskog načelnika, Marica 

Pavlović, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela. Zapisnik vodi Lidija Resanović. 

Nakon što je otvorio sjednicu Općinskog vijeća općine Gornja Vrba i prozivanjem utvrdio 

kvorum, predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Zapisnik o radu  12. sjednice 

Općinskog vijeća. 

Primjedbi na zapisnik nije bilo primjedbi, te je isti jednoglasno usvojen. 

Potom na usvajanje daje predloženi dnevni red. 

Prijedloga za dopunu nije bilo, te je za sjednicu jednoglasno utvrđen slijedeći 

 

D N E V N I    R E D: 

     - Aktualni sat      

 

1. Izvješće Mandatne komisije o početku obnašanja dužnosti zamjenika vijećnika  

(usmeno izvješće) 

2. Prijedlog Odluke o početku obnašanja dužnosti zamjenika vijećnika Općinskog vijeća 

Općine Gornja Vrba. 

3.  Odluka o izmjeni i dopuni Proračuna Općine Gornja Vrba za 2015 god.; 

4.  Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz  

čl. 22. Zakona o komunalnom gospodarstvu u Općini Gornja Vrba za 2015. godinu; 

5. Prijedlog izmjena Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u  

Općini Gornja Vrba za 2015. godinu; 

6.  Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba i potrebitih sredstava u  

 području društvenih djelatnosti na području Općine Gornja Vrba za 2015. godinu; 

7.  Prijedlog izmjena Programa socijalne skrbi i zdravstvene zaštite na području Općine  

Gornja Vrba; 

8.  Prijedlog Odluke o uvjetima, načinu i postupku gospodarenja nekretninama u vlasništvu 

Općine Gornja Vrba; 



9.  Prijedlog Odluke o uvjetima i postupku natječaja za  davanje u zakup poslovnih prostora   

u vlasništvu Općine Gornja Vrba; 

10.  Prijedlog Odluke o načinu upravljanja i korištenja sportskih građevina u  vlasništvu  

Općine Gornja Vrba; 

 

 

-  Aktualni sat 

 

       Vijećnik Kazimir Vuleta, pohvaljuje radove na sanaciji poljskog puta, te pita postoji li mogućnost 

postavljanja tabli s natpisima „Zabranjeno bacanje smeća“ jer je već i sam bio svjedok odlaganja 

komunalnog i drugog otpada uz put. Pojedincima je uputio usmenu opomenu, ali će ih ubuduće 

prijavljivati u općinu da komunalni redar poduzme što je moguće, a sve u cilju sprječavanja bacanja 

smeća. 

Općinski načelnik, odgovara da se table s natpisima mogu postaviti, predlaže i slanje obavijesti kroz 

naselje s upozorenjem na odredbe Odluke o komunalnom redu i pozivom građanima da se osobe koje 

bacaju otpad uz ceste ili poljske putove prijave u općinu.    

Vijećnik Josip Marunica , pita za obnovu spomenika Vrbsko- ruščičkim žrtvama. 

Općinski načelnik, odgovara da je obnova u završnoj fazi što je dokumentirano i fotografijama. 

Vijećnik Ivo Krajinović, pita postoji li mogućnost postavljanja semafora kod škole,  kao i mjerača brzine. 

Nadalje postavlja pitanje mosta između Firove i Brkićeve koji je srušen u vrijeme poplave, te je poslije 

znatno sužen sa 6 m na 4 m i  nisu napravljeni betonski rubnici. Napominje da je bila prometna nezgoda 

na krivini kod Peveca, te pita može li se postaviti zaštitna ograda ili znak. Na kraju pita je li u planu do 

kraja godine nasipanje nerazvrstanih ulica tucanikom.    

Općinski načelnik, odgovara na postavljena pitanja. Što se tiče semafora u izradi je prometni elaborat koji 

se potom mora dostaviti u MUP na suglasnost. Nakon dobivene suglasnosti može se pristupiti radovima na 

pojedinim prometnim rješenjima, pa tako i postavljanju semafora. Vezano za most između Firove i 

Brkićeve započete su aktivnosti za izgradnju ceste koja bi obuhvatila Brkićevu , Firovu i Borevkovićevu, 

no međutim postoji problem parcelacije u Brkićevoj ulici, obzirom nema dovoljno širine. Obavit će se 

razgovori s vlasnicima o mogućim rješenjima. U sklopu tog projekta bit će riješen i taj most. Projekt će se 

kandidirati prema EU fondovima kroz mjeru 7.4.  

Ulice Jure Piškovića i Hrvatskih branitelja su trenutno u nadležnosti HC-a kao alternativni pravac i oni su 

dužni rješavati prometne znakove. Glavni problem zbog kojeg se nesreće događaju je neprilagođena 

brzina.  

Odgovarajući na pitanje u vezi nasipanja cesta navodi da je zajedno s izvoditeljem obišao teren i nasipanje 

će početi ovih dana. 

Vijećnik Željko Lačić, pita za autobusnu liniju koja još nije riješena. Nadalje pita kad će se proširiti cesta 

Donja Vrba – Zadubravlje.  

Općinski načelnik, odgovara da se oko autobusne linije stalno vrše pregovori, ali da pomaka nema. Daju 

se razna obećanja i moguća rješenja ali za sada sve stoji na mjestu. Vezano za cestu, poznato je da su svi 

imovinski problemi riješeni, pokrenut je postupak darivanja parceliranih čestica Županiji i dalje je na 

ŽUC-u da odradi taj posao. Planirano je još ove godine ukoliko dopusti vrijeme. Upoznao je vijećnike da 

će se pružni prijelaz proširiti i postavit će se polubranici. 

Vijećnik Tomislav Marijić, pita je li moguće na igralištu na Klisu postaviti još dva rasvjetna stupa. 

Općinski načelnik, odgovara da će se to napraviti, te navodi da će ovih dana započeti izgradnja dječjeg 

igrališta iza područne škole koje će biti ograđeno i osvijetljeno. 

Vijećnik Vuleta Kazimir, ističe zadovoljstvo mještana, a posebice starijih, radovima koji se obavljaju na 

području općine, a posebno stvaranjem božićnog ugođaja na trgu. 

Vijećnik Šimo Martinović, pita za sredstva koja su bila namijenjena za poticanje energetske učinkovitosti. 

Zamjenik načelnika, odgovara da je ove godine ukupno financiranje išlo putem Fonda za zaštitu okoliša. 

Vijećnik Vladimir Tadić, traži da se od strane zaposlenih u općini vrši kontrola nasipanja kolnika na način 

da se broje kamioni koji odvoze kamen.  

Općinski načelnik, Rašiću je rečeno da se javi u općinu prije nasipanja.  

Vijećnik Damir Emanović, naglašava da se ponovno ŽUC-u uputi dopis da se naspu ivičnjaci uz cestu 

kroz Donju Vrbu. 



Vijećnik Josip Marunica, podržava prijedlog uz napomenu da svaki put kad se cesta sanira bude dodatno 

sužena, a već je uska,  te svakako treba na to obratiti pozornost kod buduće sanacije kako bi se izbjegli 

takvi propusti. 

     

Po završetku aktualnog sata prešlo se na raspravu po utvrđenom dnevnom redu.  

 

1. Izvješće Mandatne komisije o početku obnašanja dužnosti zamjenika vijećnika  

            (usmeno izvješće) 

 

      Vijećnik Ivo Krajinović je u ime Mandatne komisije izvijestio Općinsko vijeće da se kao 

zamjena za vijećnika Josipa Hrskanovića koji je dao ostavku, a obzirom koalicija SDP- HSLS,  s 

čije je liste vijećnik Hrskanović bio izabran u Vijeće, nije dostavila svoj prijedlog zamjene u 

skladu sa Zakonom u vijeće ulazi prvi slijedeći s liste. Na prethodnoj sjednici gosp. Matija Sičić 

nije prihvatio dužnost člana Općinskog vijeća, te se sada predlaže slijedeći s liste a to je Petar 

Klišković koji je i pozvan na sjednicu kako bi mu se potvrdio mandat. 

Petar Klišković se izjasnio da se prihvaća dužnosti vijećnika. 

 

2. Prijedlog Odluke o početku obnašanja dužnosti zamjenika vijećnika Općinskog vijeća 

            Općine Gornja Vrba 

 

Predsjednik Općinskog vijeća pozvao je Petra Kliškovića da položi prisegu koju je pročitao. 

Imenovani je riječju „prisežem, i svojim potpisom na tekst prisege prihvatio dužnost općinskog 

vijećnika. 

Potom je Općinsko vijeće jednoglasno donijelo: 

 

- Odluku o početku obnašanja dužnosti zamjenika vijećnika Općinskog vijeća 

            Općine Gornja Vrba 

  

3. Odluka o izmjeni i dopuni Proračuna Općine Gornja Vrba za 2015 god. 

 

           Prijedlog  Odluke o izmjeni i dopuni Proračuna Općine Gornja Vrba za 2015. godinu  

dostavljen je vijećnicima u materijalima za današnju sjednicu.  

          Uvodno obrazloženje u ime predlagatelja daje Općinski načelnik Ivan Vuleta, nakon čega 

Lidija Resanović, pojašnjava ukratko strukturu ostvarenih prihoda i nastalih rashoda, obrazlažući 

pojedinačno stavke gdje je došlo do povećanja odnosno umanjenja. Posebno je naglasila potrebu 

povećanja planiranih prihoda od poreza na promet nekretnina za 200.000,00 kn obzirom je nakon 

slanja materijala u proračun uplaćen navedeni iznos. U proračun je uvršten i ostvareni prihod od 

šumskog doprinosa. Od planiranih prihoda značajnije se umanjuju prihodi od kapitalnih pomoći 

iz proračuna koji nisu ostvareni, komunalni doprinos koji je planiran temeljem planirane 

izgradnje TE na Bjelišu, prihodi od prodaje zemljišta svedeni su na realno ostvarivo, a temeljem 

potpisanog ugovora o prodaji k.č.br. 12. Planirano zaduženje je u potpunosti brisano, a istim se 

planirala realizirati  izgradnja cesta i sportske dvorane uz pomoć sredstava iz mjere 7.4. putem 

EU fondova. Paralelno su i pozicije planirane za tu namjenu brisane iz Proračuna. 

         U posebnom dijelu su stavke koje se odnose na tekuće poslovanje uglavnom ostale na   

planiranom iznosima ili su neznatno povećane ili umanjenje a u skladu s potrebama do kraja  

godine. U potpunosti je brisana pozicija namijenjena za naknadu štete HZMO jer je spor još u  

tijeku. Uvedene su dvije nove pozicije : obnova spomenika Vrbsko ruščičkim žrtvama u iznosu  

od 90.000,00 kn, te 28.000,00 kn za subvencije poduzetništvu, a radi se o evidentiranju  

sredstava koja su oproštena na ime komunalne naknade poduzetnicima u zoni koji se bave 

proizvodnjom a sukladno Odluci Općinskog vijeća. Povećane su donacije za crkvu za  

10.000,00 kn, a za sport su umanjene u skladu s potrebama. Što se tiče rashoda za održavanje i  

izgradnju komunalne infrastrukture detaljnije će biti obrazloženo kroz izmjene Programa 

održavanja i izgradnje. Svi su rashodi planirani u skladu s potpisanim ugovorima koji će se do 



kraja godine realizirati, a odnose se na sanaciju staze, izgradnju igrališta, potrebno tekuće 

održavanje javne rasvjete i nerazvrstanih cesta. 

Nakon uvodnog obrazloženja dani su prijedlozi za izmjenu. 

U ime kluba vijećnika Udruge pravaš, predloženo je povećanje pozicije za donacije udrugama 

zbog pomoći Udruzi gluhih i nagluhih Brodsko-posavske županije za 2.000,00 kn, te pozicije za 

tekuće održavanje javnih površina za 15.000,00 kn zbog nabavke i sadnje stabala na javne 

površine. 

Općinski načelnik, predlaže povećanje pozicije za nabavku sportske i glazbene opreme za 

7.500,00 kn zbog nabavke razglasa za potrebe općine. Prihvaća, kao predlagatelj i ostale 

prijedloge, te obrazlaže da će se oni pokriti iz planiranog viška prihoda do kojeg je došlo zbog 

povećanja prihoda od poreza na promet nekretnina. 

 

Nakon toga, bez daljnje rasprave, predsjednik vijeća daje na usvajanje prijedlog Odluke o 

izmjeni i dopuni Proračuna Općine Gornja Vrba za 2015. godinu, te se konstatira: 

 

       - da je Općinsko vijeće jednoglasno ( 12 ZA ) usvojilo: 

Odluku o izmjeni i dopuni Proračuna Općine Gornja Vrba za 2015. godinu; 

 

4. Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz  

      čl. 22. Zakona o komunalnom gospodarstvu u Općini Gornja Vrba za 2015. godinu 

 

Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz čl. 22. Zakona 

o komunalnom gospodarstvu u Općini Gornja Vrba za 2015. godinu dostavljen je vijećnicima u 

materijalima za današnju sjednicu.  

Uvodno obrazloženje daje Zamjenik načelnika Danijel Odobašić, navodeći da je ovim 

izmjenama Program usklađen s izmjenama u Proračunu. Na izmjene se odrazilo preuzimanje 

održavanja dijela cesta od strane HC-a zbog korištenja alternativnog pravca. Povećana je 

rekonstrukcija nogostupa iz razloga što se ukoliko dopuste vremenske prilike planira sanirati i 

dio staze u Ul. V. žrtava. Održavanje cesta i javnih površina također je povećano zbog 

održavanja poljskih putova kao i potreba održavanja ostalih cesta i javnih površina uključujući i 

sadnju stabala. Održavanje javne rasvjete također je povećano zbog postavljanja rasvjetnih tijela 

na igralištima. 

  

Nakon toga, bez daljnje rasprave, predsjednik vijeća daje na usvajanje Prijedlog izmjena 

Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz čl. 22. Zakona o komunalnom 

gospodarstvu u Općini Gornja Vrba za 2015. godinu, te se konstatira: 

 

       - da je Općinsko vijeće jednoglasno ( 12 ZA ) usvojilo: 

 

- Izmjene Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz čl. 22. Zakona o 

komunalnom gospodarstvu u Općini Gornja Vrba za 2015. godinu 

 

5. Prijedlog izmjena Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u  

           Općini Gornja Vrba za 2015. godinu 

      

Prijedlog izmjena Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Općini 

Gornja Vrba za 2015. godinu dostavljen je vijećnicima u materijalima za današnju sjednicu.  

 

Uvodno obrazloženje daje Zamjenik načelnika Danijel Odobašić, navodeći da se ovim 

izmjenama  također prate promjene u Proračunu i obuhvaćaju radove na izgradnji koji su ove 

godine odrađeni kao što je mrtvačnica i staza u Ul. 108. brigade, te radove koji su u planu za 

završiti do kraja godine. Oni radovi koji nisu izvršeni prema planu su brisani. Započela je i 



izgradnja staze u Ul. M. Naletilića u Donjoj Vrbi ali nije nastavljena zbog odredbi Zakona o 

javnoj nabavi, pa će se nastaviti slijedeće godine. 

Vijećnik Vladimir Tadić, pita kolika je duljina staze u Ul. M. Naletilića. 

Zamjenik načelnika, odgovara da je duljina staze 400 m. 

Vijećnik Ivo Krajinović, pita za kanalizaciju na kojoj ove godine nije ništa rađeno, obzirom je 

čuo da ima puno nedostataka. 

Općinski načelnik, odgovara da postoje određena neslaganja u izvješćem Vodovoda kojim se 

tvrdi da bi se cijela trasa morala mijenjati. Prema zadnjem snimanju rečeno je da postoje još tri 

mjesta za .  Poduzelo se sve da se stupi u kontakt s nadležnima u Ministarstvu i da se zajedno s 

nadzorom ode na sastanak. Poslana im je opširna kronologija svih događanja oko izgradnje 

kanalizacije. Čeka se njihov odgovor, koji u ovim okolnostima iza izbora nije realno očekivati. 

Nakon što se izabere Vlada ponovno će se zatražiti sastanak. 

 

Nakon provedene rasprave, predsjednik vijeća daje na usvajanje Prijedlog izmjena Programa 

gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u  Općini Gornja Vrba za 2015. godinu, te se 

konstatira: 

       - da je Općinsko vijeće jednoglasno ( 12 ZA ) usvojilo: 

 

- Izmjene Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u  

            Općini Gornja Vrba za 2015. godinu 

 

6. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba i potrebitih sredstava u  

          području društvenih djelatnosti na području Općine Gornja Vrba za 2015. godinu 

 

Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba i potrebitih sredstava u području društvenih 

djelatnosti na području Općine Gornja Vrba za 2015. godinu dostavljen je vijećnicima u 

materijalima za današnju sjednicu.  

Uvodno obrazloženje daje Zamjenik načelnika Danijel Odobašić. Izmjene prate izmjene u 

Proračunu, a vezano za donacije udrugama s područja općine, uz dopunu da se mora uvrstiti i 

povećanje koje je izvršeno u Proračunu na samoj sjednici a odnosi se na donacije ostalim 

udrugama za 2.000,00 kn. 

Vijećnik Željko Lačić, traži obrazloženje razlike u iznosu donacije za NK Omladinac i NK 

Zvonimir. 

Općinski načelnik odgovara da je suradnja s NK Omladincem puno bolja u dijelu u kojem oni 

održavaju javne površine u području naselja Gornja Vrba i sudjeluju aktivno u događanjima koja 

su u organizaciji općine. Nažalost takva se suradnja s NK Zvonimir nije postigla i oni ne žele 

održavati niti površine oko svlačione i igrališta. 

 

Nakon provedene rasprave, predsjednik vijeća daje na usvajanje Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa javnih potreba i potrebitih sredstava u području društvenih djelatnosti na području 

Općine Gornja Vrba za 2015. godinu, te se konstatira: 

       - da je Općinsko vijeće jednoglasno ( 12 ZA ) usvojilo: 

 

- Izmjene Programa javnih potreba i potrebitih sredstava u  

            području društvenih djelatnosti na području Općine Gornja Vrba za 2015. godinu 

 

7. Prijedlog izmjena Programa socijalne skrbi i zdravstvene zaštite na području Općine  

          Gornja Vrba 

 

Prijedlog izmjena Programa socijalne skrbi i zdravstvene zaštite na području Općine  

Gornja Vrba dostavljen je vijećnicima u materijalima za današnju sjednicu.  



Uvodno obrazloženje daje Zamjenik načelnika Danijel Odobašić. Izmjena se odnose na 

povećanje iznosa potrebnih sredstava za deratizaciju i smanjenje plana za Crveni križ.  

 

Nakon toga, bez daljnje rasprave, predsjednik vijeća daje na usvajanje Prijedlog izmjena 

Programa socijalne skrbi i zdravstvene zaštite na području Općine Gornja Vrba za 2015. godinu, 

te se konstatira: 

 

       - da je Općinsko vijeće jednoglasno ( 12 ZA ) usvojilo: 

 

- Izmjene Programa socijalne skrbi i zdravstvene zaštite na području Općine  

      Gornja Vrba 

 

8. Prijedlog Odluke o uvjetima, načinu i postupku gospodarenja nekretninama u vlasništvu 

           Općine Gornja Vrba 

 

Prijedlog Odluke o uvjetima, načinu i postupku gospodarenja nekretninama u vlasništvu 

Općine Gornja Vrba dostavljen je vijećnicima u materijalima za današnju sjednicu.  

 

Uvodno obrazlažući ovaj prijedlog odluke  Zamjenik načelnika Danijel Odobašić, upoznaje 

vijećnike da je ove godine provođena revizija gospodarenja nekretnina te je upozoreno na 

određene nedostatke koji se moraju ispraviti. Između ostalog potrebno je donijeti i ovu općenitu 

odluku vezano za gospodarenje nekretninama u vlasništvu općine u skladu sa zakonskim 

odredbama.  

 

Nakon toga, bez daljnje rasprave, predsjednik vijeća daje na usvajanje Prijedlog Odluke o 

uvjetima, načinu i postupku gospodarenja nekretninama u vlasništvu Općine Gornja Vrba, 

te se konstatira: 

 

       - da je Općinsko vijeće jednoglasno ( 12 ZA ) usvojilo: 

 

- Odluku o uvjetima, načinu i postupku gospodarenja nekretninama u vlasništvu 

            Općine Gornja Vrba 

 

9.  Prijedlog Odluke o uvjetima i postupku natječaja za  davanje u zakup poslovnih prostora   

             u vlasništvu Općine Gornja Vrba 

 

Prijedlog Odluke o uvjetima i postupku natječaja za  davanje u zakup poslovnih prostora u 

vlasništvu Općine Gornja Vrba dostavljen je vijećnicima u materijalima za današnju sjednicu.  

Obrazloženje koje je dano za prethodnu Odluku odnosi se i na donošenje ove odluke. Zamjenik 

Općinskog načelnika posebno ističe da su dodane početne cijene zakupa po zonama u općini, a 

prema sada važećim Ugovorima o zakupu. 

 

Nakon toga, bez daljnje rasprave, predsjednik vijeća daje na usvajanje Prijedlog Odluke o 

uvjetima i postupku natječaja za  davanje u zakup poslovnih prostora  u vlasništvu Općine 

Gornja Vrba , te se konstatira: 

 

       - da je Općinsko vijeće jednoglasno ( 12 ZA ) usvojilo: 

 

- Odluku o uvjetima i postupku natječaja za  davanje u zakup poslovnih prostora   

             u vlasništvu Općine Gornja Vrba 

 

 



10.  Prijedlog Odluke o načinu upravljanja i korištenja sportskih građevina u  vlasništvu  

             Općine Gornja Vrba 

 

Prijedlog Odluke o načinu upravljanja i korištenja sportskih građevina u  vlasništvu  

Općine Gornja Vrba dostavljen je vijećnicima u materijalima za današnju sjednicu.  

Pročelnica JUO Marica Pavlović uvodno obrazlaže, također se pozivajući na provedenu reviziju 

gospodarenja nekretninama, u skladu s kojom se, a prema Zakon o sportu, moraju sklopiti 

ugovori o korištenju prostora sportskih objekata s klubovima koji ih koriste. 

 

Nakon toga, bez daljnje rasprave, predsjednik vijeća daje na usvajanje Prijedlog Odluke o načinu 

upravljanja i korištenja sportskih građevina u  vlasništvu Općine Gornja Vrba, te se konstatira: 

 

       - da je Općinsko vijeće jednoglasno ( 12 ZA ) usvojilo: 

 

- Odluku o načinu upravljanja i korištenja sportskih građevina u  vlasništvu  

            Općine Gornja Vrba 

 

 

 
 

Sjednica je zaključena u 19,30 sati. 

 

   ZAPISNIČAR:                                                                          PREDSJEDNIK 

 Lidija Resanović                                                                  OPĆINSKOG VIJEĆA: 

                                                                                                   Zdravko Jurić 

 

 

 

 

 


